
P R O C E S    V E R B A L  , 

 

          Incheiat azi  21.12.2018 ,  orele   14,00 , in  cadrul  sedintei  ordinare  a  Consiliului   local  al  
comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  din  cadrul  
Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  ordinara  prin  Dispozitia  Primarului  comunei Leleasca , 
Judetul Olt ,  cu  nr. 223 din  data  de  15.12.2018 . Din  consultarea condicii  de prezenta  rezulta  
ca din  cei  9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  sunt  prezenti  9 consilieri ,  ;  

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  Proiectelor   de  
hotarire  inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

               DOMNILOR   CONSILIERI ; 

        Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  cum  ati  fost  
informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  prezint  urmatoarea  ordine  de  zi 
;  

       1). Proiect  de  hotarire  referitor  la rectificarea  bugetului local - varianta DECEMBRIE  2018 
. 

 Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

Prezinta  - Paunescu Ioana - Contabil 

2) . Proiect  de  hotarire  referitor  la aprobarea PLANULUI  DE  ACTIUNI si lucrari de  
interes   

local pentru  anul  2019 . 

 Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

Prezinta  - Gioarsa  Ionel - Administrator public 

3). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  Judetului  
Olt .  

               Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

       4). Sesizari , petitii , interpelari 

Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  sufera  
aminare ,  binenteles  daca sunt respectate  prevederile  art. 44  din Legea  nr.  215/2001 – privind  
administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  ulterioare  cu  referire  
la  existenta  raportului de  specialitate al   compartimentului de resort al  Primariei  care  se  
constituie in  urgenta. 

         Nu  sunt 



  Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost  prezentata  :  

        Cine  este  pentru ?       9  voturi 

        Cine este  impotriva ?      -  voturi 

        Cine  se  abtine  ?       - voturi                         

 In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  9  voturi  pentru , - voturi  impotriva 
-  abtineri  . 

 Va  rog  sa-mi permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  52  din  Legea nr. 
215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  
ulterioare ,  participa  fara  drept  de vot  la lucrarile  sedintei ; Stanescu Camelia , Gioarsa  Ionel ; 
Paunescu Ioana  ;  

         D-na  secretar Stanescu Camelia – da  citire si  totodata  pune  la  dispozitia Consiliului  local  
procesul verbal  al  sedintei  anterioare  din  data  de  10.12.2018 ,  in conformitate cu  art.  42 ,  
alin. 5  din Legea  nr. 215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  
modificarile  si  completarile  ulterioare .    

         Intreaba  daca  sunt  observatii  la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  anterioare ?                         
Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  sedintei  anterioare asa cum  a fost  insusit 
.  

         Cine  este  pentru ?      9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?    -    voturi 

         Cine  se  abtine  ?       -    voturi  

 D-na  BĂRBULESCU  ELENA  a  fost  ales   presedinte  de  sedinta  prin   hotarirea  nr. .38  

din  data  de 08.11.2018 si  il  rog sa  preia  lucrarile  sedintei  ordinare  de  azi .  

        D-NA  BĂRBULESCU  ELENA    – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  preia  
lucrarile sedintei  de  azi . 

        Se  intra  in  ordinea  de  zi  si  se  prezinta  proiectele  de  hotarire .  

        - Dl.  Primar  SELESCU  VASILICA - prezinta  Proiectul  de  hotarire referitor  la  
rectificarea  bugetului  local  ,  varianta II DECEMBRIE  2018 ,  prin  care a  fost  alocata suma  de  
50 mii lei si 100 mii  lei . Suma  de  50 mii  lei se  vor  repartiza  prin  bugetul  de  venituri  si 
cheltuieli astfel : 20 mii  la  salarii ;  23  mii lei  la  materiale  si  suma  de 7 mii lei la  iluminatul  
public .  

        - Dl. NEGREANU  ION - solicita  prezentarea unei  explicatii pe  capitole ,  punctual  cu  
sumele  cheltuite. Sa  se  vina  in  fata Consiliului  local  cu  lectiile  bine  facute. In  ceea  ce  
priveste intocmirea  cadastrului  general ,  lucrare  care  se  afla  in  prezent  in  derulare ,  au  
existat  timpuri  grele in  trecut  ,  nerealizarile  nu  pot  fi  imputate primarului  , acum ies toate  
incurcaturile si suprapunerile. Este  mult  mai  greu  de  corectat decit  sa  o  iei  de  la inceput . Dl.  
Inginer Grigorescu - de  la  registru agricol  a  facut  tot  posibilul  a  le  pune  in  ordine , dar  este  
o  munca  enorma  si  nu  poate  de  unul  singur . 



        Adreseaza o  intrebare ? Citi  bani  sunt in  bugetul  local ( la  fondul  de  rulment ) in  prezent? 
,  doarece cind  a  plecat  din  primarie a  lasat  multi  bani .  

      Cu  mare  greutate am  concesionat suprafata  din  islaz, de  unde  mai incasam  totusi  un  ban . 
S-a  concesionat farmacia  ,  totusi  cu  o  suma  modica , dar mai  sunt  si  alte  cladiri  neinchiriate 
(Magazinul Stefanesti ; Scoala  de  la  Ursi  ) ; 

      De  ce  construim un  alt teren  de  minifotbal cu  fonduri  prin  GAL,  cu  gazon  sintetic,  in  
timp  ce  terenul  de  sport  de  la  Urşi  ramine  neexploatat . 

      Trebuia  sa luam  un  buldoexcavator  prin  GAL  pe  care  puteam  sa il  dam  la  Sistemul de 
Alimentare  cu Apa care sa mai  scoata  un  ban ,  chiar  si  cu  contributia proprie  a  primariei . 
Intotdeauna  am  gasit  sprijin  din  partea  Consiliului Judetean Olt . Bni  la  bugetul  local  nu  s-au  
mai  incasat  ,  nu  s-au  realizat obiective ,  pe  perioada cit  a  fost  primar a  tolerat personalul  
angajat , avea  posibilitatea  sa  ii penalizeze  ,  dar  nu  a  facut-o . 

       - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - solicita  efectuarea unei  analize de  catre  fostul primar  
pentru realizarile din  trecut  si  pina  in  prezent  si  sa se  termine  odata  ca  unul  a  facut  mai  
mult  si  altul  mai  putin . Totusi  exista mari  realizari  de la  bugetul  local . Sa fie facuta o  
analiza a   bugetului  local pe  3 ani . Amenzile neplatite sa  se  faca  demersurile  la  Judecatorie  
pentru transformarea acestora  la  munca  in folosul  comunitatii . Pentru Sistemul  public  de 
Alimentare  cu Apa sa  fie  transferat un om  la impozite  si  taxe .  

        - Dl.  Primar - SELESCU  VASILICA - nu  putem  sta ca  paznic la  Cimitir si  nici  la  Parohii 
, pentru efectuarea  curateniei  , sa  mai  aiba  in  grija si  preotul .  

        - Dl. POPONETE  DUMITRU - arata  ca  problema  gunoaielor de  la Cimitir  , cit  si  de  pe  
proprietati se  va  rezolva  in  momentul  cind se  vor   amplasa  publelele  de  gunoi .  

       - Dl. MILITARU  CONSTANTIN -propune ca  directoarea  sa  faca  o  nota de  fundamentare 
pentru  intocmirea  bugetului de venituri  si  cheltuieli pentru  anul  viitor . Comisia  pe  domenii  de  
activitate sa  avizeze  proiectele  de  hotarire inainte cu  o  zi  de de  sedinta  ordinara  a  Consiliului  
local .Cu banii  pentru  cadastru ,  este  un lucru  foarte  bun  pentru cetateni  cu  inscrierea  in  
cartea  funciara , dar  acestia trebuiesc  lamuriti si sa  se  inteleaga  pentru  eventualele  neclaritati . 
Nu  putem  sa  imputam toate  lucrurile  nerealizate  la  fondul  funciar  inginerului   Grigorescu , 
are  un  volum  foarte  mare  de  lucru si  este  singur  pe  compartiment .  

         Sa  fie  gasita  modalitatea  de rezolvare  la  Sistemul  de  Alimentare  cu  Apa , daca  se  
renunta si  se  preiau  de  catre  Compania  de  Apa ,  nu  vor  mai  putea  functiona toti  cei  trei  
salariati .        Presedintele  de sedinta   dupa  epuizarea  discutiilor strict  la  ordinea  de  zi  supune  
spre  aprobare  urmatoarele  proiecte  de  hotarire ;  

  - referitor la rectificarea  bugetului  local varianta  DECEMBRIE II   ,  care  este  aprobat cu  
9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  ____  , abtineri ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  48  din 
21.12.2018 .  

   - referitor la aprobarea Planului  de Actiuni si lucrari  de interes  local pentru  anul 2019  ,  
care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  ____  , abtineri ,  devenind  astfel   
hotarirea   nr.  49  din 21.12.2018 .  

       Se  stabileste ca  sedinta urmatoare sa  aiba  loc  la  data  de  31.01. 2019 ,  cu  urmatoarea  
ordine  de  zi ;                   



   1). Proiect  de  hotarire  referitor  la aprobarea  bugetului  local pe anul 2019 . 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Paunescu Ioana - Contabil  

2). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  Judetului  
Olt .  

             Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

           3 ). Sesizari , petitii , interpelari 

Presedintele de  sedinta arata ca  s-au   epuizat  toate  punctele  inscrise  pe  ordinea de  zi ,  
declara inchise  lucrarile  sedintei  ordinare a  Consiliului local  al  comunei Leleasca , Judetul  Olt . 

       Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  

 

 

            Presedinte   de  sedinta ,                    Secretar ,                                                  

                                             

E.Barbulescu                           C. Stanescu                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


